
روز خبرنگار

امیرسامان اسکندری-بیست و سه سال پیش در هفده مرداد ۱۳۷۷، گروه
افراطی طالبان با اشغال شهر مزار شریف و حمله به کنسولگری جمهوری
اسلامی ایران، ۸ نفر از دیپلماتهای کشورمان و همچنین شهید محمود
صارمی خبرنگار واحد مرکزی خبر را به طرز وحشیانه به شهادت
رساندند و به همین دلیل هر سال در تاریخ ۱۷ مرداد به یاد شهید

صارمی، روز خبرنگار را گرامی می داریم.

متاسفانه پس از ۲۳ سال تاریخ در حال تکرار است و گروه طالبان بار
دیگر شهرهای افغانستان را یک پس از دیگری به اشغال خود در می
آورند و امید است که اجماع جهانی باعث جلوگیری از حوادث مشابه

سال ۷۷ گردد.

در این یادداشت در نظر داریم که کمی از رسالت خبرنگاران در حوزه
های مختلف به خصوص اقتصادی اشاره کنیم:

خوشبختانه با گسترش فن آوری و دسترسی آحاد جامعه به گوشی های
هوشمند دسترسی به خبر به طور شگفت انگیزی نسبت به دهه اخیر
پیشرفت روز افزونی داشته است. استفاده از فضای مجازی، پیام رسان
ها و حتی مشاهده اخبار رسمی در خبرگزاریها و پایگاههای خبری به
سهولت صورت می گیرد. همین امر موجب شده است سرعت انتقال خبر بیش

از پیش و به طور مستقیم به گروههای هدف برسد.

با این اوصاف در بخش اقتصادی مصاحبه ها، گفتگو و یادداشت های
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مختلف تولیدکنندگان و صادرکنندگان کشور و رساندن آن به گوش
مسئولین امر شاید نیازمند ساعت ها نشستن پشت درب دفتر وزیر و
معاون رئیس جمهور نیست و مسئولین بلافاصله نظرات و پیشنهادات و
انتقادهای بخش خصوصی را به طور مستقیم دریافت می کنند و این خود
علاوه بر همت قشر خبرنگار و رسانه ها  برای کمک به رساندن صدای
تولید و اقتصاد کشور به مسئولین، وجود نعمت اینترنت است که
همانند برق و آب و گاز به آهستگی تبدیل به یکی از ارکان زندگی

ایرانیان می شود .

در همین حین نیز از دولت تازه نفس سیزدهم انتظار می رود که علاوه
بر ادامه روند موجود و سهولت در برخورداری از اینترنت پر سرعت و
دریافت اخبار، به نظرات افراد تاثیرگذار کشورمان که همان
کارآفرینان و صنعتگران می باشند توجه بیشتر داشته باشند و با
شنیدن صدای آنها در نشریات برخط و مکتوب، وارد عمل شده و خود در

جهت رفع موانع لازم اقدام نمایند .

و اما از دوستان و همکاران عزیز رسانه ای وخبرنگاران کشور نیز
انتظار می رود که با زنده نگه داشتن یاد بسیاری از خبرنگاران
شهید کشورمان از جمله شهدای رسانه در سقوط هواپیمای سی ۱۳۰ ،
شهدای جنگ تحمیلی، شهید صارمی و دو همکار عزیز از دست رفته از
خبرگزاری ایرنا و ایسنا در حادثه واژگونی اتوبوس برای احیای
دریاچه ارومیه، به وظیفه اصلی خود و نشر اخبار صحیح پرداخته و از

هرگونه درج مطالب کذب و غیر واقع خودداری کنند .

گروه رسانه ای همگام با صنعت با در اختیار داشتن ۶ رسانه همواره
سعی بر نشر اخباری دارد که صحت و سقم آن را باور داشته و تلاش ما
در راستای روشنگری و مبارزه با هجمه های مختلف به صنعت در فضای
مجازی است که گاها برخی از رسانه ها را هم به تله می اندازد.
همکاران و خبرنگاران ما وظیفه خود می دانند که با پرهیز از علایق
جناحی در پوشش دادن وقایع، همواره در راستای حقیقت نوشته و برای
کمک به رفع مشکلات صنعت و پشتیبانی رسانه ای از صنایع کشور قدم

بردارند.



امیرسامان اسکندری/فعال حوزه رسانه

اولیـن نمایشگـاه مجـازی ایـران
رسما افتتاح می شود+ جزئیات

اولین نمایشگاه مجازی ایران با حضور تولیدکنندگان سراسر کشور سی
فروردین رسما افتتاح می شود

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی، اولین نمایشگاه مجازی
ایران که از سال گذشته دایر بود، از سی فروردین ۱۴۰۰ به صورت
رسمی افتتاح خواهد شد. در این نمایشگاه شرکتهای تولیدی ، تشکل ها

https://agrofoodnews.com/wp-content/uploads/2021/05/امیرسامان-اسکندری1.jpg
https://agrofoodnews.com/%d8%a7%d9%88%d9%84%db%8c%d9%86-%d9%86%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4%da%af%d8%a7%d9%87-%d9%85%d8%ac%d8%a7%d8%b2%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b1%d8%b3%d9%85%d8%a7-%d8%a7%d9%81%d8%aa%d8%aa%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%a7%d9%88%d9%84%db%8c%d9%86-%d9%86%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4%da%af%d8%a7%d9%87-%d9%85%d8%ac%d8%a7%d8%b2%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b1%d8%b3%d9%85%d8%a7-%d8%a7%d9%81%d8%aa%d8%aa%d8%a7/
http://www.agrofoodnews.com


، تجهیزات و مواد اولیه حضور دارند در نمایشگاه مجازی ایران با
توجه بیماری کووید ۱۹ بستر مناسبی برای ایجاد همکاری های متقابل

بین شرکتها و حتی جلسات مختلف مجازی ترتیب داده شده است.

گفتنی است نمایشگاه مجازی ایران با هدف معرفی توانمندیهای تولیدی
و صادراتی کشور از تاریخ ۵ اسفندماه آغاز به کار کرده و در تاریخ

۳۰ فروردین ماه، به طور رسمی افتتاح خواهد شد.
جهت کسب اطلاعات بیشتر از طریق ۸۸۱۷۵۰۵۳ و ۸۸۱۷۵۲۳۲ با ستاد
ــایت ــه س ــا ب ــد و ی ــاط باشی ــاه درارتب ــن نمایشگ ــزاری ای برگ

www.iranvirtualexpo.com مراجعه فرمائید.

برای آشنایی بیشتر با این نمایشگاه کلیپ زیر را مشاهده فرمایید

مدیرعامل گروه صنعتی پارس مینو
در گفتگـو بـا اگروفودنیـوز: بـر
خلاف کمبود مواد اولیه،عدم حضور
رقبـای خـارجی در صـنایع غذایـی
ـــه ـــده ک ـــاعث نش ـــور ب کش
تولیدکننــــدگان از کیفیــــت

محصولاتشان کم کنند
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عدم حضور  رقبای خارجی باعث نشده که تولیدکننده از کیفیت
محصولاتشان کم کند این در شرایطی است که هر روز با یک بحران دست و

پنجه نرم می کنیم  یک روز کمبود روغن و یا شکر و مسائل دیگر .

دکتر وحید هوشنگ نژاد در سئوال خبرنگار پایگاه خبری صنعت غذا و
کشاورزی مبنی بر اینکه «کارآفرینان تا چه حد در شرایط سخت تحریمی
کشور توانسته اند اهداف مختلف کشور از جمله اقتصاد مقاومتی، به
رونق تولید کمک کنند “گفت:کسانی که در این شرایط تورمی کار تولید
را انجام می دهند و ایجاد اشتغال می کنند به جز اینکه نیاز جامعه
را برآورده کرده اند ،مایحتاج  و کالاهای مصرفی نیاز مردم  را در

اختیارشان می گذارند .

مدیر عامل گروه صنعتی مینو  افزود :  خوشبختانه بسیاری از
 بنگاههای اقتصادی نه تنها  نیروهای شاغلشان را تعدیل نکرده اند
بلکه برای افزایش تولید مبادرت به استخدام  نیروهای جدید نیز می

کنند.

این فعال صنایع غذایی  ادامه داد : البته افزایش قیمت مواد اولیه
باعث شده است که نرخ فروش محصولات بیشتر شود باعث فشار اقتصادی به
مصرف کننده می شود . حال تصور کنید این مصرف کننده شاغل نباشد.
پس ببینید در این شرایط سخت اقتصادی کسانی که ایجاد کار  و درآمد
می کنند و باعث گذران خانواده ها می شوند بسیار شغل شریف دارند .

باید از آنها قدردانی شود
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هوشنگ نژاد همچنین گفت : در خصوص رونق تولید با توجه به تحریم
هایی که به کشورمان وارد شده است و همچنین با توجه به  جلوگیری
واردات بسیاری از کالاهایی که مشابه آن در ایران قابلیت تولید
دارد. بازار کالاهای ایرانی از رونق بالایی برخوردار شده است . به
طور مثال اگر بخواهم در مورد صنعتی که در آن هستیم ( صنعت غذا و
شیرینی و شکلات) صحبت کنم . این عدم حضور  رقبای خارجی باعث نشده
که تولیدکننده از کیفیت محصولاتشان کم کند این در شرایطی است که
هر روز با یک بحران دست و پنجه نرم می کنیم  یک روز کمبود روغن و

یا شکر و مسائل دیگر.

سرویس خبری: صنعت غذا

ـــدگان از ـــی تولیدکنن نگران
تصمیمات ارزی بانک مرکزی
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تصمیمات ارزی بانک مرکزی اگرچه ظرف ۱.۵ سال گذشته بسیاری از
فرآینــدها در بــازار ارز را سامــان داده، امــا بیاعتمــادی بــه

تولیدکنندگان، واردکنندگان و صادرکنندگان دردسرساز شده است.

به گزارش خبرنگار مهر، تصمیمات ارزی بانک مرکزی ظرف یکسال و نیم
گذشته بسیاری از فرآیندهای معیوب بازار ارز را سامان داده است.
بخشنامهها و دستورالعملهای ارزی ظرف همین مدت و تا همین چند هفته
پیش، کار را به نحوی پیش برده که بازار ارز از ثبات نسبی
برخوردار باشد و جز چند فراز و فرود، بسیاری از روزها را با

آرامش پشت سر بگذارد.

بازخوانی سیاستهای ارزی بانک مرکزی در یکسال و نیم گذشته

در تمام مدتی که تیم جدید مدیریتی، سکان بازار ارز را به دست
گرفته، تلاش شده تا با مجموعهای از ابزارها نرخها در بازار تحت
کنترل گیرد و در نهایت آنچه که برونداد مجموعه این سیاستها شده
است، بازاری است که نرخ در آن عمدتاً با خیزی آرام و پلکانی رو

به افزایش گذاشته است.

حال اما چند هفتهای است که بازار ارز با برخی تلاطمات مواجه شده و
علیرغم اینکه اکنون تقاضای مؤثری در بازار ارز وجود ندارد، اما
قیمت با برخی نوساناتی همراه شده که منجر به تاکید دوباره

رئیسجمهور بر ضرورت بازگشت ثبات به بازار ارز شده است.

نوسانات نرخ و عدم پاسخگویی به تقاضاهای مؤثر در بازار ارز

مجموعه سیاستهای بانک مرکزی در بازار ارز موجب شده در حال حاضر
تقاضای مؤثر در بازار ارز شامل تأمین ارز مسافرتی به صورت
اسکناس، تأمین ارز مورد نیاز واردات کالاهای اساسی و ماشینآلات و
نیز تأمین ارز درخواستی از سوی تولیدکنندگان برای واردات مواد
اولیه، تجهیزات و ماشین آلات و مواردی از این دست یا وجود ندارد و
یا پاسخ داده نمیشود و این بانک مرکزی است که در هر بخش، با
مجموعهای از سیاستها تلاش کرده تا نیازهای ارزی را رد و یا تأمین

کند.

از مـرداد ۹۷ کـه سـکان بـانک مرکـزی در اختیـار گـروه جدیـدی از
اقتصاددانــان و بانکــداران قــرار گرفتــه است، سیاســتگذار بیشتر
رویکردهای انقباضی را برگزیده تا بتواند با مجموعه سیاستهای
مرتبط با آن، مدیریت بازار ارز را به ثمر برساند که البته



ً قابل پذیرش است؛ اما به هر حال تداوم اقداماتی به جا و کاملا
یکنواخت سیاستهای ارزی اکنون کم کم دردسرساز شده و ممکن است که

ادامه مسیر با روند کنونی را با سختیهای بسیاری مواجه سازد.

نکته حائز اهمیت در این میان شرایط خاص ارزی کشور و تحریمهای
آمریکا برای تنگتر کردن حلقه تحریمها است که در برخی از مقاطع
زمانی، چیز جز این مجموعه سیاستهای ارزی را برای بانک مرکزی
امکانپذیر نمیسازد؛ اما به هر حال باید به این نکته هم توجه داشت
که مجموعه سیاستهایی که بانک مرکزی در طرف تأمین ارز صورت داده،
همچنان دچار اشکالات فراوانی است و نتوانسته بخش عمدهای از وظایف
این نهاد سیاستگذار ارزی را در حوزه تأمین ارز به خوبی به ثمر

برساند.

آیا بانک مرکزی به رسالت خود در آزادسازی منابع ارز بلوکه شده
عمل کرده است؟

واقعیت آن است که جمهوری اسلامی ایران و بانک مرکزی طی سالهای
متمادی، منابع و ذخایر ارزی بسیاری را در نقاط مختلف دنیا در
اختیار داشته و به این لحاظ از وضعیت نسبتاً خوبی برخوردار است،
اما دیپلماسی این بانک در آزادسازی بخشی از این منابع به خوبی
جواب نداده و این بانک نتوانسته به یکی از مأموریتهای اصلی خود
برای بازگرداندن منابع بلوکه شده ایران از نقاط مختلف دنیا جامه

عمل بپوشاند.

بر همین اساس است که رئیسجمهور نیز ظرف هفتههای گذشته بر یکی از
وظایف بانک مرکزی مبنی بر تنوع بخشی به راههای تأمین ارز و به
خصوص تلاش برای آزادسازی منابع بلوکه شده ارزی ایران در سایر

کشورهای دنیا تاکید فراوانی داشته است.

تولیدکنندگان نگران سیاستهای ارزی بانک مرکزی

اما مجموعه این سیاستها اکنون کار را به جایی رسانده که
تولیدکنندگان نگرانیهای بسیاری از تصمیمات ارزی بانک مرکزی دارند
و خطوط تولیدی بسیاری از آنها، به دلیل مشکلاتی که در تأمین ارز
وجود دارد، با چالشهای مواجه شده و باید برای آن چارهاندیشی کرد.

اگر قرار است که منابع ارزی برای کشور بدون اتکای به درآمدهای
نفتی تأمین شود، این تولیدکنندگان هستند که بار اصلی آن را به
دوش میکشند تا بلکه کالایی صادراتی تولید کرده و با فروش یا



صادرات آن، منابع ارزی مورد نیاز کشور را تأمین کنند؛ پس اگر به
موقع ارز به دست تولیدکنندگان نرسد، ممکن است چالشهای بسیاری در

این حوزه بروز و ظهور نماید.

اینجا است که بانک مرکزی باید نقشآفرینی جدی در حوزه تأمین ارز
مورد نیاز واحدهای تولیدی داشته و شرایط را به گونهای پیش ببرد
که منابع ارزی مورد نیاز تولیدکنندگان به موقع تأمین شود. در حال
حاضر بانک مرکزی روند تائید بسیاری از پروندههای دریافت ارز را
به شدت کند کرده و همین امر، تولید را آن هم در سال «جهش تولید»

با چالشهای فراوانی مواجه ساخته است.

ــتان ــایی اس ــورای قض ــس ش رئی
البرزدربازدیـد از گـروه صـنعتی
زر: قـوه قضـاییه نیـز در دوران
ــه ــایتی ب ــاه حم ــدش نگ جدی

تولیدکنندگان دارد
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دکتر شهبازی استاندار البرز، دکتر حسین فاضلی رئیس کل دادگستری
استان البرز و جمعی از مسئولان قضایی، اجرایی و امنیتی این استان
از مجموعه های تولیدی، دانش بنیان و طرح های توسعه گروه صنعتی و

پژوهشی زر بازدید کردند.

استاندار البرز ضمن اشاره به پیام مثبت بازدید دستگاه های اجرایی
و قضایی استان از گروه زر گفت: امروز هم افزایی خوبی در مجموعه
استان وجود دارد و اقداماتی صورت گرفته که باعث شد در سال گذشته
حتی یک مورد تنش در واحدهای صنعتی استان نداشته باشیم. همچنین از
ابتدای سال ۹۸ تاکنون ۱٫۱۷ درصد به جمعیت استان البرز اضافه شده
که نشان می دهد کسب و کاری که توسط آقای سلطانی مدیریت گروه

صنعتی و پژوهشی زر ایجاد شده بی تاثیر نبوده است.

شهبازی در ادامه گفت: خدا را شاکرم که انسان های بزرگی همچون
آقای مرتضی سلطانی در سرزمین ما هستند. ایشان چندی قبل به عنوان
یک کارآفرین دلسوز کشور برای مقام معظم رهبری نامه ای نوشتند و
اعلام کردند تا سال ۱۴۰۴ در حوزه صنایع تبدیلی، کشور ایران در

منطقه اول خواهد بود.

استاندار البرز ضمن بازدید از مگاپروژه در دست ساخت زرکام گفت:
مجموعه زر برند ملی،منطقه ای و فرامنطقه ای است. این مجموعه
واقعا در سطح کشور کم نظیر است و از مدیریت خوب و شایسته ای
برخوردار است. این مدیران رزمندگانی هستند که در جنگ اقتصادی

امروز در خط اول تلاش می کنند و ما هم لجستیک آنها خواهیم بود.  

حسین فاضلی رئیس کل دادگستری استان البرز نیز در حاشیه این
بازدید گفت: مقام معظم رهبری امسال را به نام رونق تولید
نامگذاری کردند و این تکلیفی است برای همه دستگاه های کشور که از
تولیدکنندگان کشور حمایت کنیم چرا که آنان سربازان خط مقدم جنگ

اقتصادی هستند.

رئیس شورای قضایی استان البرز گفت: قوه قضاییه نیز در دوران
جدیدش نگاه حمایتی به تولیدکنندگان دارد و از تولید حمایت جدی می
کند. آیت الله رئیسی ریاست قوه قضاییه بارها تاکید داشته اند که
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کار تولید نباید متوقف شود و موانع جاری بر سر راه تولید باید
برداشتـه شـود. از ایـن رو اقـدامات دادگسـتری در جهـت حـل مشکلات

واحدهای مختلف تولیدی است.

رئیس دادگستری البرز ضمن اشاره به اشتغالزایی گسترده مگاپروژه
زرکام در کشور گفت: ما قطعا از طرح های اشتغالزایی حمایت ویژه می
کنیم چرا که بالاترین آمار زندانیان ما مربوط به موضوعات سرقت و
مواد مخدر بوده که پیامد بیکاری در جامعه است. وی گفت: دستگاه
قضایی در کنار سایر مدیران اجرایی استان و مدیران دستگاه های
مختلف مصمم است در راستای اجرای برنامه های کلان قوه قضاییه و
سیاست های آن در خصوص حمایت از تولید، حمایت از سرمایه گذاری و
فعالیت های اشتغالزا، موانع تولید را از سر راه بردارد و از

تولیدکنندگان کشور حمایت قضایی و حقوقی داشته باشد.

مرتضی سلطانی بنیانگذار گروه صنعتی و پژوهشی زر نیز با اشاره به
فهم ادبیات تولید و نقش آن در اقتصاد کشور گفت: واحدهای تولیدی
در کشور پیوسته باید به دنبال توسعه باشند چرا که در اینصورت

اقتصاد کشور رشد خواهد کرد.

وی گفت: تولیدکننده های ایرانی به این موضوع باید توجه کنند که
سهم نیروی انسانی در بهره وری و تولید در هر مجموعه ای بالای %۹۰
است . چرا که شما بهترین تکنولوژی دنیا را هم که بکار بگیرید
چنانچه نیروی انسانی با شما همراه نباشد موفقیتی حاصل نمی شود.

در آخر سلطانی پروژه زرکام را نقطه عطف صنایع تبدیلی در کشور
دانست و گفت: با مطالعات هدفمند و اقدامات گسترده ای که در این
حوزه توسط متخصصان جوان گروه زر صورت گرفته است، این مژده را
خدمت مردم عزیز سرزمینمان می دهیم که به یاری خداوند متعال تا

سال ۱۴۰۴ کشور ایران در منطقه در رتبه نخست خواهد بود.
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محسـن احتشـام مطـرح کـرد: حمـایت
از تولیدکننـدگان حقیقـی راهکـار
ایجاد اشتغالزایی و جلوگیری از
آسیبهای اجتماعی ناشی از فقر و

بیکاری است

گلایه از غلبه دلالی بر فعالیت اصیل اقتصادی، ضرورت حمایتهایی
فراتر از شعار از تولیدکنندگان و حل مشکلات ارزی صادرکنندگان در

جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی بیرجند مطرح شد.

بـه گـزارش اگروفودنیـوز،رئیـس اتـاق بازرگـانی، صـنایع، معـادن و
کشاورزی بیرجند در جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی بیرجند
اظهار کرد: در حوزه تولید باید سمت کسب ارزش افزوده بیشتر حرکت

کرده و از مونتاژکاری فاصله بگیریم.

محسن احتشام با اشاره به اینکه صنعت کشور باید به سمت تولید مولد
حرکت کند، بیانکرد: جای تأسف است در شرایطی که باید از فعالان
اصیل اقتصادی حمایت شود، فعالیتهای دلالی و سوداگری غلبه پیدا

کرده است.

دلالی و سوداگری بر فعالیتهای اصیل اقتصادی غلبه پیدا کرده است
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احتشام با تبیین اینکه باید انگیزه تولید را فزایش دهیم، ادامه
داد: غلبه دلالی و سوداگری انگیزه تولید کنندگانی که بدون رانت و

در شرایطی سالم کار میکنند را کاهش میدهد.

وی افزود: در کمیسیونهای اتاق بازرگانی و از جمله کمیسیون صنعت و
کارگروه تسهیل باید به این موارد بیندیشیم که چگونه میتوان در
عرصه عمل مشکلات واحدهای تولیدی خراسانجنوبی و بیرجند را حل کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی بیرجند گفت: وقتی که از تولید وتولیدکنندگان
حقیقی حمایت و در امتداد آن اشتغالزایی ایجاد شود بیشک آسیبهای
اجتماعی ناشی از فقر و بیکاری در خراسانجنوبی کاهش پیدا خواهد

کرد.

تولیدکنندگان انتظار حمایتهایی فراتر از شعار دارند

احتشام با انتقاد از برخی از مسائل مرتبط با مالیات از واحدهای
کوچک صنعتی در خراسانجنوبی اظهار کرد: در شرایط جنگ تمام عیار
اقتصادی تولیدکنندگان انتظار حمایتهایی فراتر از حرف، شعار و

همایش دارند.

وی بیان کرد: استاندار برای حل مشکلات واحدهای تولیدی آمادگی کافی
دارند و ما به عنوان بخش خصوصی باید در این زمینه ایده بدهیم.

رئیس اتاق بازرگانی بیرجند ادامه داد: وقتی با افغانستان مبادلات
از طریق دلار نداریم چگونه از صادرکننده به این کشور انتظار برگشت
ارز داریم که بی شک باید برای این مسائل چاره اندیشی کرده و راه

حلی برای رفع آن بیابیم.

در زمینه بازاریابی باید توانمند شویم

احتشام یادآور شد: از طرف دیگر تولیدکنندگان نیز برای رسیدن به
موفقیت باید مسلط به علم بازاریابی، بازارسازی و بازارشناسی
باشند، در حالی که درباره بسیاری از محصولات خراسانجنوبی در این

زمینه مشکل داریم.

وی با اشاره به تأکید استاندار خراسانجنوبی در زمینه بازاریابی
برای محصولات خراسانجنوبی، گفت: در صورتی که یک فرد توانمند و با
دانش بیابیم آماده راهاندازی معاونت بازاریابی در اتاق بازرگانی

بیرجند هستیم.



سرویس خبری :صنعت غذا
 

نـایب رییـس کمیسـیون صـنایع و
معادن مجلس:نظام قیمت گذاری با
نصـب قیمـت بـر کـالا سامانـدهی

میشود
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رضا علیزاده نایب رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی
با اشاره به ضرورت درج قیمت روی کالاها، گفت: نصب قیمت بر کالاها
به ساماندهی و ثبات بازار کمک میکند چرا که از این طریق کنترل
قیمتها توسط دستلسگاههای نظارتی به راحتی انجام گرفته و با

متخلفان و گرانفروشان برخورد می شود.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی نماینده مردم ورزقان و خاروانا در
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه براساس تجربه سالهای گذشته در
صورتی که تولیدکنندگان و فروشندگان ملزم به نصب قیمت شوند
نوسانات کنترل میشود، افزود: انتظار میرود دستگاههای نظارتی با
پیگیری و اصرار فروشندگان را ملزم به نصب قیمت کنند چراکه با

اجرای این قانون بازار ساماندهی میشود.

نباید در شرایط عادی با بازار چکشی برخورد شود

وی درباره تصمیم شورای عالی هماهنگی اقتصادی مبنی بر افزایش
اختیارات سازمان تعزیرات برای مقابله با کم فروشی و گرانفروشی،
اظهار کرد: اگر چه در شرایط عادی نباید با بازار چکشی برخورد شود
اما در حال حاضر که دلالان با احتکار کالا، گرانفروشی و کمفروشی به
دنبال کسب سود هستند و در بازار تنش ایجاد میکنند باید با آنها
برخورد جدی صورت گیرد که تحقق این امر در گروی افزایش قدرت مانور

سازمان تعزیرات است.

ضرورت افزایش اختیارت سازمان تعزیرات در شرایط فعلی

این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: در حال حاضر باید
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اختیارات سازمان تعزیرات را افزایش داد تا با افرادی که بازار را
بر هم زده و شرایط را برای مردم سخت میکنند برخورد جدی شود.

نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی تصریح کرد:
راهکار اصلی برای ثبات بازار ایجاد تعادل در عرضه و تقاضا است به
دلیل اینکه در این شرایط هیچ فردی به دنبال احتکار کالا نیست چرا

که سودی از آن به دست نمیآورد

سرویس خبری : اخبار مجلس و دولت

عضو هیئتعلمی انستیتو تحقیقات
تغذیه مطرح کرد :تحقیق درباره
خـورد و خـوراک ایرانیـان پـس از
ـــزام ـــاله/ ال ـــه ۱۸ س وقف
تولیدکننــدگان بــه قیــد کلمــه

تراریخته
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عضو هیئتعلمی گروه تحقیقات سیاستگذاری و برنامهریزی غذا و تغذیه
انستیتو تحقیقات تغذیه گفت: پس از ۱۸ سال، تحقیقات درباره این که
ایرانیها چه میخورند و چه مقدار میخورند در انستیتو تحقیقات

تغذیهای و صنایع غذایی در حال انجام است.

دکتر عزیزالله زرگرانبا بیان این که یکی از مهمترین وظایف
انستیتو تحقیقات تغذیه بررسی مواد خوراکی مصرف شده و میزان آنها
توسط مردم است گفت: آخرین تحقیقات برای پاسخ به سوال« ایرانیها
چه میخورند و چه مقدار میخورند» در سال ۸۰ انجام شده و الان در
سال ۱۳۹۸ با وجود مشکلات بودجهای فراوان این طرح مجدد در حال
انجام است؛ یعنی ما ۱۸ سال درباره این که ایرانیها چه میخورند و
چه قدر میخورند اطلاع دقیقی نداشتیم . البته از منابع دیگری مثل
مرکز آمار میتوان اطلاعاتی به دست آورد؛ البته اطلاعات مرکز آمار

درباره میزان خرید است و مقدار مصرف واقعی خانوار نیست.

وی افزود: این ۱۸ سال وقفه در تحقیقات درباره مواد غذایی مصرفی
ایرانیان و میزان آنها به دلیل مشکلات بودجهای ایجاد شده بود.
البته قرار نیست تحقیقات درباره مواد غذایی مصرفی و میزان آنها
هر سال انجام شود اما معتقدیم هر پنج یا ۱۰ سال یک گذار تغذیهای
داریم. ما الان محصولاتی داریم که ۱۰ سال پیش این محصولات وجود
نداشتند و بسیار مصرف فراوانی در جامعه دارند. امسال این طرح در
حال انجام است و ما منتظر نتایج خروجی آن هستیم.مبنای همه
سیاستگذاریها در حوزه تغذیه همین است که بدانیم مردم چه میخورند

و چقدر میخورند.
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تهیه لیست مواد غذایی آسیب رسان

زرگران یکی دیگر از فعالیتهای انستیتو تحقیقات تغذیه و صنایع
غذایی را تهیه فهرست مواد غذایی آسیبرسان به سلامت عنوان کرد و
افزود: انستیتو تحقیقات تغذیه با همکاری وزارت بهداشت متولی تهیه
فهرست مواد غذایی آسیبرسان به سلامت بود که توانستیم با تهیه این
فهرست برخی چالشها را در این زمینه از بین ببریم.یکی دیگر از
فعالیتهای انستیتو تحقیقات تغذیه، طرح پایش مواد غذایی بود که در
فروشگاهها انجام شد و ما به دید دقیقی درباره میزان قند و نمک و

چربی محصولات رسیدیم.

وی با بیان این که حدود نیمی از مرگومیرها به دلیل ابتلا به
بیماریهای قلبی و عروقی است، گفت: تقریبا از هر دو مرگ در کشور،
یک مرگ به دلیل ابتلا به بیماریهای قلبی و عروقی است. یکی از
عوامل اصلی بیماریهای قلبی سبک زندگی نامناسب است که در این
زمینه تغذیه نقش مهمی دارد اگر الگوی مصرف اصلاح شود میزان ابتلا

به کبد چرب، دیابت، بیماریهای قلبی و عروقی کاهش مییابد.

فضای تجاری و سیاسی در دنیا بر نظرات درباره مواد غذایی تراریخته
تاثیرگذار بوده است

زرگران درباره محصولات تراریخته گفت: بحث محصولات تراریخته بسیار
گسترده است. اخیرا پژوهشی  انجام شده بود که نشان داد حتی در 
سازمانهای جهانی و دانشگاهی هم درباره محصولات تراریخته سوگیری
وجود دارد. در این مقاله ذکر شده بود که وابستگیهای سازمانی
افراد بر نتایج  پژوهشهای آنها درباره محصولات تراریخته تاثیرگذار
است. بنابراین ممکن است منافع مادی در هر دو طرف بحث، چه موافقان

و چه مخالفان تاثیرگذار باشد.

عضو هیئتعلمی گروه تحقیقات سیاستگذاری و برنامهریزی غذا و تغذیه
انستیتو تحقیقات تغذیه افزود: آن قدر فضای تجاری و سیاسی در دنیا
بر روی نظرات درباره مواد غذایی تراریخته تاثیر گذاشته که تنها
کاری که میتوان کرد این است که بر روی محصولات برچسبگذاری کنیم.
الان تولید کنندگان ملزم هستند اگر محصولی تراریخته است بر روی
محصول قید کنند و این پیشرفت خوبی در کشور است؛ مثلا اگر در کیک
یا کلوچهای روغنی استفاده شده که ماده آن تراریخته است بر روی
محصول عبارت تراریخته یا تغییریافته ژنتیکی درج شده است. ما در
انستیتو تحقیقات تغذیه و صنایع غذایی پژوهش مستقلی در زمینه
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محصولات تراریخته نداشتیم.

سرویس خبری: صنعت غذا

چرا انتزاع خیر ؟ یادداشتی از
ــر ــاشی، دبی ــن نق ــدس محس مهن
فدراســیون صــنایع غذایــی و

کشاورزی کشور

تولید کنندگان کشاورزی و صنایع غذایی کشور  دیگر توان آزمون و
خطا و  یا آزمایشات میان دوره ای را ندارند در طی این چند سال
چقدر تولید کنندگان مورد غضب سود جویان  قرار بگیرند سودجویان که
خیر ،  زر پرستانی که بی رحمانه و خائنانه تا دیروز از وارد کردن
دسته کلنگ و دسته بیل و کود حیوانی دریغ نکردند و هنوز  آوازه
دلار ۴۲۰۰ تومنی تمام نشده  با جادو  و شعبده بازی های ارزی و آی
دزد و آی دزد ، بعد از ضربه کاری که در سال  رونق تولید بر فرق
شان وارد شده بود  ، اینبار هم در لباسی دیگر آی دزد  آی دزد سر
کرده اند  و به بهانه پرچمداری تولید در فکر نابودی نفس بی جان
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تولید می باشند و بعد از اینکه  بالاخره  پس  از سالها تعداد
زیادی از اقلام وارداتی در سال رونق تولید وارداتشان  ممنوع  شده
بود  دوباره وارداتشان آزاد  شود  بدیهی است که با گرانی ارز ،
قاچاق کالا برای قاچاق چیان مرقوم به صرفه نیست  ، پس باید واردات
اقلام برای دسته بیل و دسته کلنگ و اسباب بازیهای چینی یکبار مصرف
و محصولات صنایع غذایی  تاریخ گذشته باز شود چرا  باید کمپانی های
چینی و دیگر کشورها متضرر شوند و خدای ناکرده کارگران زحمتکش شان
بیکار شوند و چرا مگر سود جویان ما مرده اند  که محصولات غذایی
تاریخ گذشته انها  معدوم شود چرا باید در گندم خودکفا شویم ؟!!

مگر برنج وارد میکنیم بد است ؟ !

چرا عده ای نمیفهمند که تولیدات داخلی گران تر است چون ما با
هزار ترفند و مالیات و بیمه و ربا و اذیت و آزار تولید کنندگان

سعی داریم که تولید تخطئه شود .

مگرما وارد کنندگان زحمتکش ارز بگیر دولتی با زحمت فراوان  لباس
و کفش و ریسندگی را با  همدلی تعطیل نکردیم ؟؟!!   و برادران 
مان را برای استراحت به خانه ها روانه نکردیم ؟؟! بد شد ؟؟!! 
چقدر زحمت بکشیم  وبگوییم  که تولید ضرر است و تولید نکنید  و
نان در واردات ا ست مگر آمریکای جنایتکار و دشمنان قسم خورده
مرده اند که ما ضرر کنیم چرا تولید کننده گناهکار زالو ،  اشتغال
کارگران ایرانی را فراهم کند؟؟ و تولید کنندگان بنجل چینی بیکار

شوند .؟؟

امروز چه کسانی از  حذف انتزاع جشن گرفته اند ؟؟!!

ختم کلامی برای دوستانی که  از قانون انتزاع صیانت نکردند : سلام
علیکم

 

محسن  نقاشی



مـدیرعامل شرکـت میهن:تـا آخریـن
دلار، کالاهـای اساسـی وارد کشـور

کردیم

مدیرعامل شرکت میهن در خصوص شایعاتی پیرامون ارز دریافتی هلدینگ
میهن و شرکت طبیعت توضیحاتی ارائه داد.

به گزارش ایسنا، بنابر اعلام میهن، ابوالفضل پایداری مدیرعامل
شرکت میهن در خصوص شایعاتی پیرامون ارز دریافتی هلدینگ میهن و
شرکت طبیعت اظهارداشت: این مجموعه با دریافت ارز دولتی و واردات
کالاهای اساسی مورد نیاز مردم به سهم خود تلاش کرد تا در جهت کاهش

فشار تحریمهای ناعادلانه موجود بر مصرفکنندگان قدم بردارد.

وی افزود: معادل کل ارز دولتی دریافتی کالاهای مورد نیاز مردم
مانند برنج، روغن، کره و چای وارد کشور شده که این مطلب از سوی
علی ربیعی سخنگوی دولت در نشست خبری روز یکشنبه مورد تایید و

تاکید قرار گرفته است.

ابوالفضل پایداری درباره نحوه توزیع این محصولات بیان کرد: کالاهای
واردشده توسط این شرکت با ارز دولتی با قیمتهای مصوب از سوی
سازمان حمایت در بازار توزیع شده که باعث شده این کالاها بهوفور

در بازار موجود بوده و خوشبختانه کمبودی وجود ندارد.

https://agrofoodnews.com/%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d8%b9%d8%a7%d9%85%d9%84-%d8%b4%d8%b1%da%a9%d8%aa-%d9%85%db%8c%d9%87%d9%86%d8%aa%d8%a7-%d8%a2%d8%ae%d8%b1%db%8c%d9%86-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1%d8%8c-%da%a9%d8%a7%d9%84%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d8%b9%d8%a7%d9%85%d9%84-%d8%b4%d8%b1%da%a9%d8%aa-%d9%85%db%8c%d9%87%d9%86%d8%aa%d8%a7-%d8%a2%d8%ae%d8%b1%db%8c%d9%86-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1%d8%8c-%da%a9%d8%a7%d9%84%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d8%b9%d8%a7%d9%85%d9%84-%d8%b4%d8%b1%da%a9%d8%aa-%d9%85%db%8c%d9%87%d9%86%d8%aa%d8%a7-%d8%a2%d8%ae%d8%b1%db%8c%d9%86-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1%d8%8c-%da%a9%d8%a7%d9%84%d8%a7/


وی با اشاره به جذب ۵۰۰ نفر در سه ماه ابتدایی امسال عنوان کرد:
امروزه به علت تحریمها، تولیدکنندگان بهعنوان سربازان جنگ
اقتصادی با مشکلات بسیاری روبرو هستند ولی با عنایت خداوند هلدینگ
میهن حتی در این شرایط به جذب نیروی کار میپردازد و امیدواریم تا
پایان امسال با جذب ۲۵۰۰ نیروی جدید، اعضای خانواده بزرگ میهن را

در سراسر کشور به بیست هزار نفر برسانیم.


